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Abstract (en)
The apparatus has a housing (1) and is composed essentially of an automatic gaming machine (2), a return unit (3) and a collecting container
(12). Articles, for example empty cans, are introduced into the return unit (3). By the actuation of the actuating lever (4) of the gaming machine
(2), the article is first checked for size and weight. When it is found to be suitable, the article is fed to a press (7), where it is reduced in volume
and subsequently discharged into the collecting container (12). The actuation of the actuating lever (4) gives the person introducing the article the
chance of a win. The gambling urge in almost every person is intended to ensure as complete a return of articles as possible. <IMAGE>

Abstract (de)
Das Gerät weist ein Gehäuse (1) auf und setzt sich im wesentlichen aus einem Spielautomaten (2), einem Rückgabegerät (3) und einem
Auffangbehälter (12) zusammen. In das Rückgabegerät (3) werden Artikel, z.B. leere Dosen, eingelegt. Durch Betätigung des Betätigungshebels
(4) des Spielautomaten (2) wird der Artikel zunächst auf Grösse und Gewicht geprüft. Bei ordnungsgemässer Feststellung wird der Artikel einer
Presse (7) zugeleitet, wo er in seinem Volumen verkleinert wird und anschliessend in den Auffangbehälter (12) entlassen wird. Mit der Betätigung
des Betätigungshebels (4) wird der den Artikel aufgebenden Person eine Gewinnschance gewährt. Durch den bei fast allen Menschen vorhandenen
Spieltrieb soll eine möglichst vollständige Rückgabe der Artikel erreicht werden.
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